

Handlersvergadering

15-03-2023

Organisatie:	COWS
Locatie:	Online – middels Teams
Aanwezig:	Kevin Winterswijk, Marco de Jong, Thijs Gottmer, Peter Lankhuijzen, Danique Lagerwaard, Esther Kolkman, Noëlle Hoorneman, Johan van der Gaauw, Joop Boumans, Kim Oele, Peter de Rijter, Linda Buntsma, Pricilla Augustijn, Eric van der Aa, Wendy van Vliet, Sander Wiemans, Jessica Stigter, Bianca Langras, Susanne Lejuez (voegt zich later toe), Eric van der Palen (voegt zich later toe).
Aangemeld, maar niet aanwezig:	Wendy Bronsdijk, Carlette van Schaik, , Gisela van Elburg, Erika van der Ham, Inge Gerrits

Agenda

1. Opening
*Thijs heet iedereen welkom (voor de eerste keer online).
Kevin legt uit wat de regels zijn bij deze vergadering > geluid dient bij iedereen uit te staan en als je wat wilt zeggen steek je, je hand op. Dit om ervoor te zorgen dat het een overzichtelijke vergadering is voor een ieder.*
2. Bespreken notulen handlersvergadering 08-07-2020
Niemand heeft op- en aanmerkingen over de notulen van 08-07-2020.
3. Aspirant COWS leden
Peter Lankhuijzen, Kevin Winterswijk en Danique Lagerwaard.
*Nieuwe COWS leden aangenomen.
Thijs zal er na dit seizoen mee stoppen. De COWS is op zoek naar een nieuwe voorzitter.
Taakverdeling nieuwe COWS leden:
Peter – communicatie wedstrijdorganisaties en coördineert vergaderingen.
Danique – maakt startlijsten, verwerkt uitslagen en bezig met IT omgeving om dat bij te werken.
Kevin – kijkt naar de stukken op de website om dat overzichtelijker te krijgen en bezig met IT omgeving om dat bij te werken.
Marco – maakt en verwerkt startlicenties, bouwt verdere communicatie binnen de COWS af*
4. Nieuwe interesse peiling COWS leden
Thijs doet een oproep voor nieuwe COWS leden. Heb je hierin interesse bel of mail dan even.
5. Huidig seizoen
NK 2023
*We zijn nu op de helft, de komende 4 weken staan wedstrijden 4 en 5 op de planning (Haarle en Assen).
Op dit moment ontbreekt er nog een locatie en organisatie voor wedstrijd 6. Mocht iemand opties hebben dan horen we dat graag (bel of mail dan even).
>Sander; vraagt wanneer deze plaats moet vinden (begin juni, data staan op de agenda), zij hebben echter begin juni geen veld beschikbaar.
>Linda; biedt aan om eens contact op te nemen met Tineke Camps.
Voor het NK praktijk is een locatie gevonden, dit zal (onder voorbehoud in oktober) in Heteren georganiseerd worden.*

>Linda; vraagt wat de datum voor NK praktijk is > deze is nog niet gepland, NK heeft meer prioriteit.

Voor volgend voorjaar zoeken we nog locaties. Voor najaar '23 is het meeste al rond.

>Esther; vraagt wie ze kan benaderen > Esther en Peter zullen met elkaar contact opnemen.

6. Materiaal - Nieuw materiaal - Hoe gaan we er mee om - Eigen inbreng/ideeën welkom

Voorstel: i.v.m. diefstal kan het materiaal geen hele week meer blijven staan. Na elk wedstrijdweekend dient het opgeborgen en afgesloten te worden in de wedstrijdkar. Graag voorstellen voor mogelijke extra maatregelen.

Voorstel aangenomen.

Tussen de kwalificatie en de promotie van Oss zijn alle aluminium hekken gestolen. Er zijn meteen nieuwe spullen besteld (kosten à € 8500), levertijd is week 15.

Voor de komende wedstrijden is alles geregeld. In Haarle gebruiken we hekken van Peter (dank daarvoor) en de pen van Linda/Peter DSDS (dank daarvoor). Ron en Caroline zijn voor Assen zelfvoorzienend.

Spullen kunnen vanaf heden sowieso niet meer een week op een locatie blijven staan en zullen na de zondag opgeruimd moeten worden. Ideeën en suggesties hiervoor zijn welkom. > Thijs suggereert nog een gps tracker. > waarom aangegeven wordt dat we beter kunnen voorkomen dat er spullen gestolen worden.

7. Opzetters

Voorstel om vanaf heden 2 handlers in te delen in plaats van 3.

Voorstel aangenomen.

> Linda; wordt er wel gekeken naar ervaren/onervaren opzetter > we doen ons best, denk je dat een combinatie niet geschikt is geef het dan even aan.

> Priscilla; voorheen werd er rekening gehouden dat er tussen opzetten en lopen meer runs zaten. Of we daar weer rekening mee willen houden > gaan we doen vanaf de eerst volgende startlijsten, er zal tussen opzetten en lopen minimaal een run of 4/5 gepland worden.

> Jessica; is het een idee om te kijken naar een andere verdeelsleutel (mensen met meerdere honden; vaker opzetten). Thijs geeft aan dat dit geen regel hoeft te worden, maar dat we hier met elkaar wel meer rekening mee kunnen houden, het is lastig te organiseren > dat wordt begrepen > we zullen het wel meenemen in de COWS.

8. Inschrijfperiode wedstrijden

Voorstel om wedstrijden standaard 4 weken van tevoren open te zetten met een inschrijfperiode van 2 weken.

Voorstel aangenomen.

Betalingen lopen redelijk, maar we willen wel iets strikter worden met de inschrijftermijn zodat we niet iedereen hoeven te attenderen op inschrijven.

9. Geldigheidsduur sanctiebeleid

Voorstel maximaal 2 seizoenen. > 12 wedstrijden

Voorstel aangenomen.

> Linda vraagt wat de reden is van 2 seizoenen > Thijs geeft aan dat we iets moeten aangeven. Met een waarschuwing gebeurd er niets, men moet er voor zorgen dat er geen tweede waarschuwing bij komt.

> Susanne vraagt of dit besloten is en of we daarin teruggaan in de tijd > Thijs geeft aan dat dit er altijd al was. Er wordt niet om ieder wisse wasje een waarschuwing uitgedeeld. In sommige situaties kunnen we echter niet anders. > Susanne vraagt of mensen niet eerst worden aangesproken, mensen weten het vaak niet > Thijs geeft aan dat, dat wel gebeurd is in deze situaties.

Voorbeelden zijn (zonder namen te noemen) gegeven en er wordt begrijpelijk gereageerd.
//Last-minute afzeggen voor een wedstrijd en niet actief mee helpen zoeken voor het overnemen van een opzetbeurt. Wanneer je last-minute niet kan, kun je mensen bellen, een bericht zetten op FB etc.

Het sanctiebeleid staat vermeld op de website. Iedereen die een startlicentie haalt geeft hier commitment voor het huidige beleid.

10. Jury / juryopleidingen

Voorstel om een jury die de promotieklasse jureert met een hond in de promotie een wedstrijd langer de promotiepunten te behouden.

Voorstel aangenomen.

Afgelopen seizoen is er een jury dag geweest, een aantal mensen hebben al meegelopen met een jury (als schrijver of als extra jury). De eerste mensen hebben daarop al zelfstandig gejureerd. Er zijn nog een aantal mensen die de jurydag hebben gevolgd, maar nog mee dienen te jureren. Het verzoek aan deze mensen om je zelf even te melden bij de COWS.

>Sander vraagt hoe dit zit voor de kwalificatie lopers > Thijs geeft aan dat dit niet anders kan. Dit is echt seizoen gebonden en zal een eigen keuze van een jurylid zijn.

11. Rondvraag

> Susanne vraagt of het mogelijk is om voor 1 seizoen in te schrijven > Thijs geeft aan dat dit administratief gezien op dit moment te veel werk vraagt en dat nu niet mogelijk is.

>Susanne stelt voor/vraagt waarom we niet een online inschrijfsysteem gebruiken waarop we ook de uitslagen en standen kunnen zien > Kevin geeft aan dat dit vanuit de AVG wetgeving niet toegestaan is in Nederland. In andere landen (Denemarken en Duitsland) waar ze zo'n systeem hebben geldt een andere AVG wetgeving.

> Linda vraagt waarom niet iedereen een mail heeft gehad met een uitnodiging voor deze vergadering > Thijs geeft aan dat de website ons formele communicatiemiddel is en daarop is het gemeld. Het heeft daarna ook nog extra op Facebook gestaan > Danique vult aan, iedereen diende zich aan te melden voor 13 maart 17.00 uur. Na iedere aanmelding heeft men een mail ontvangen met meer informatie, hierin stond onder andere dat wanneer men geen mail zou ontvangen op maandagavond 13 maart men op 14 maart zelf contact op moest nemen met de COWS (dit is niet gebeurd, iedereen heeft de mail ontvangen). Op maandagavond 13 maart een mail verzonden met een link en uitleg tot toegang aan de online handlersvergadering.

> Joop geeft aan dat hij geen Facebook heeft en graag een mail wil ontvangen > Thijs geeft aan dat de website het formele communicatiemiddel is.

> Susanne vraagt of het wellicht ook toegevoegd kan worden in het blad > Thijs geeft aan dat dit naast de website en Facebook zeker een mogelijkheid is.

> Linda oppert of er niet een speciaal mailsysteem kan komen middels de website >Danique geeft aan dat de BCCN sowieso nog op zoek is naar een webmaster en wanneer deze gevonden is dat wellicht een optie kan zijn.

>Susanne oppert voor een vaste periode in het jaar de handlersvergadering te plannen, voor meer standaardisatie > zal meegenomen worden binnen de COWS.

> Thijs geeft aan dat wij als handlers niet vertegenwoordigd zijn binnen het bestuur, voor een ieder de vraag, neem dit eens in overweging. Denk je geschikt te zijn voor het bestuur neem dan gerust eens contact op met Nico.